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1. Na ulicy Kr6lewieckiej 38 znajduj4 sig dwa wyl4czone z uz)'tkowania

budynki, kt6re wraz z dzialk4stanowi4 w4tpliw4 wizyt6wkg w samym

centuum niedaleko Urzqdu Miasta. Mieszkafrcy pytajQ, czy Pan Prerydent

ma mozliwos6 by te syh-racjg zmieni6 zkorzylci4 dla wizerunku i estetyki

miasta-
WSr6d mieszkafc6w staraj4cych sig o zaspokojenie swoich potrzeb

mieszkaniowych, przewija sig pytanie, dotyczqce tak zwanych

pustostan6w, bgd4iych w zasobach AZK' Ile lokali mieszkalnych
-(pustostan6w) 

posiada w swoich zasobach Gmina Miasto woclawek i z

jakich powod6w s4 one niezamieszkale-

Na ulicy Mlynarskiej w poblizu wejScia do ,,Zenif' jest duza lvyrwa w

chodniku spowodowana ub1'tkiem plrtek chodnikowych' NaraZa to

przechodni6w na utratg zdrowia i mvyczainie szpeci t4 ulica'

Mieszkahcy ulicy P arafialnei pytaiq kiedy nawierzcbnia tego kr6tkiego

odcinka otrzyma na calo6ci nawierzchnig bitumiczn4' Na razie pr4y

zbiegu z ulic4Parkow4 polo2ono jedynie kilkumetrowy pas dywanika

asfaltowego. Z uwagina niewielkie naklady warto dokofcry1 t4 ulica.

Mieszkaniy osiedla przy ulicy Bartnickiej oraz pracownicy ZakJadu 
.

Karnego pytaja kiedy bgd4cy w fatalnym stanie parking przedplac6wk4

pe"iteic.lama doczeka sig gruntownej przebudowy i remontu' Miejscelo
jest odwiedz",rc przezludzizcalej Polski i stanowi w4tpliw4wizyt6wkq

,2'-\ naszego mlasul.
f o. \u dyinrze radnego, zwtlcilasig do mnie Pani

L-/"a-.-ul. plowiecki . w sprawie jej dalekiego miejsca na liscie nie

daj4cego jej mo2liwosci przydziatu do zamieszkania na osiedlu przy ul.

Cetuloiowel. Mieszkanie zzasob6w miejskich jest dla niej jedyn4 szans*

na wlasne lokum. W sierpniu kohcry sig jej umowa najmu na ulicy
Pani stanowi rodzinq z synem uczqszczajqcym

do szkoly Sredniej. Ma wyksztalcenie wy2sze, pracuje na umowq o pracA

jako doradcaw .Zuwagina jej wiek, nie mo2e zac\qgn4t

Ledytu hipotecznego na zakup nowego mieszkania' Paniuwula, in jei

dalekie miejsce na liscie - ttst niejako ptzejawem dyskryminacji' bo

nie posiada pelnej rodziny, dlatego teL zloLltla odwolanie do wladz

miaita. Proszq o wnikliwe przeanalizowanie s1'tuacji Pani

i pozytywne dla niej ijej rodziny decyzje'



7. Na wniosek mieszkafc6w proszg o naprawienie schod6w z tunelu do

wejScia na centrum przesiadkowe prry dworcu. Na jednym ze stopni jest

wlM, a jedna zplytek schodowych jest odklejona od podlo2a.

8. Mieszkancy korzystaj4cy z nowo oddanego centrum przesiadkowego

przy dworcu narzekajq na niewygodne lawki, kt6re majq zbyt wqskie

siedzisko, powodujqce dyskomfort mftaszcza u os6b starszych. Dlaczego

zaprojeklowano i posadowiono takie siedziska" kt6re w opinii wielu
mieszkaric6w s4 zrvyklym bublem.

ZpowaLaniem

Janusz Dgbczyi'r
YI


